
Bestyrelsesmøde i Sønderborg Vandråd  31/5/2023 

Alle 8 tilstede 

Møde indkaldt af Bjarne B. 

Dagsorden: 

Velkommen til alle og specielt til Bianca 

Konstituering af bestyrelsen 

Opfølgning på repræsentantskabsmødet  

Forslag  

Næste møde 

Evt. 

 

Dagsordenen blev godkendt  

 

Ejvind Thorstensen blev foreslået som formand af flere medlemmer og indvilgede under forudsætning af, at 

både den gamle kasserer og sekretær ville fortsætte. Ledelsen i vandrådet bliver således: 

Formand Ejvind Thorstensen, kasserer Bjarne Bohsen og sekretær Torsten Hvidt. 

Som kommentar til repræsentantskabsmødet blev det fremført at der blev brugt for meget tid på 

gennemgangen af den nye vandforsyningsplan, idet detaljeringsgraden var alt for høj. Det blev heller ikke 

klart, hvad den grundige gennemgang af vandværkerne egentlig skulle bruges til. 

Elles blev vi enige om, at der ikke var kommet noget frem på mødet, der krævede øjeblikkelig handling af 

bestyrelsen. 

Ved mødet i dag, blev det besluttet at suppleanter i fremtiden skal kunne deltage i møderne, dog uden 

stemmeret. 

Diskussion om der skal indlægges faste mødedatoer. Der blev her argumenteret mod faste mødedatoer da 

bestyrelsen kun indkalder til møde når der er emner, der kræver behandling. Der har dog altid været et 

møde måske en måned før repræsentantskabsmødet. 

Evt.  

Der er kommet flere stoffer ind i den lovpligtige analysepakke for PFASer. Husk at de kommer med i jeres 

fremtidige B analyser. 

Ellers var der en længere snak om situationen for vandværkerne på Midtals. 

Bestyrelsen havde ikke fået ref. fra repræsentantskabsmødet. Det bliver rundsendt torsdag 1/6. 

Ref. Torsten Hvidt 

  


